
ICV I EUiA DE GAVÀ CONTINUEN DIENT “NO” A LA 
URBANITZACIÓ DE LLEVANT MAR  
 
Les dues organitzacions polítiques reclamen l’elabo ració d’un Estudi 
d’Impacte Ambiental al Projecte d’Urbanització rece ntment aprovat. 
 
 
Ara fa dos anys l’Ajuntament de Gavà va aprovar el Pla Parcial de Llevant Mar 
del qual ICV i EUiA es van desmarcar del posicionament de construir en aquest 
sector. Actualment la Junta de Govern de l’Ajuntament ha aprovat el Projecte 
Urbanístic del que les dues organitzacions han tornat a manifestar el seu 
rebuig.  
 
Els dos motius fonamentals de l’oposició a aquest projecte són que el sector de 
Llevant Mar inclou l’última pineda litoral de Gavà, hàbitat d’interès prioritari de 
la Unió Europea tal com destaquen els grups ecologistes DEPANA, Ecologistes 
en Acció i Greenpeace. I per una altra banda, la contínua contaminació 
acústica provocada pels avions la patiria també el futur veïnat ja que aproparia 
encara més Gavà Mar a l’aeroport. 
 
El responsable d’Organització d’EUiA de Gavà, Manuel Romero, va declarar 
que “ja al 2008 vam manifestar el nostre rebuig a aquest  projecte que es 
va veure recolzat per Ministeri de Foment que l’any  2010 va materialitzar 
mitjançant la presentació d’un recurs contra aquest a urbanització ”.Segons 
el President d’ICV de Gavà, Fco. Javier García Galceran, “la tramitació 
d’aquest projecte no ha estat correcte ja que no in clou un Estudi 
d’Impacte Ambiental, motiu pel qual demanem la seva  retirada ”.  
 


